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Protokoll - Spånga-Tensta näringslivsråd
Närvarande:

Anna Jonazon, ordförande
Niklas Dahlstrand, v.ordförande
Mecide Gulenay, ersättare
Aysha Jones, ersättare
lngebrikt Sjövik, ersättare
Jan Westerberg, Spånga företagarförening
Håkan Rosander, Lunda Företagsgrupp
Håkan Bolinder, Lunda företagsgrupp
Victoria Callenmark (VC), stadsdelsdirektör
Charlotte Helmersson, utvecklingsstrateg

Tidpunkt: 30 maj 2023, kl. 18.00 - 19.30, Elinsborgsbacken 3,
Tensta

1. Mötet öppnande
Ordförande Anna Jonazon hälsade alla välkomna och
öppnade sammanträdet.

2. Val avjusterare
Jan Westerberg valdes att justera protokollet.

3. Godkännande avforedragn ingslistan
Föredragningslistan godkändes utan någon justering.

4. Information omfokus Järva
Victoria Callenmark presenterade Stockholms stads
stadsutvecklingsprojekt, Fokus Järva, som är
Stockholms stads största stadsutvecklingsprojekt.

Fokus Järvas målområden är: fysisk
miljö/stadsutveckling, ekologisk hållbarhet och
klimaträttvisa, social hållbarhet, civilsamhälle och
näringsliv.
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Fokus Järva har en webbplats på Stockholm växer:
vaxer.stockholm.

Presentation mailades ut i direkt anslutning till
sammanträdet.

5. Information om sammanläggningen av stadsdelarna
Spånga-Tensta och Rinkeby-Kista
Viktoria Callenmark gjorde en övergripande
presentation av sammanläggningen av de båda
stadsdelsnämnderna. Sammanläggningen sker formellt
vid halvårsskiftet och den nya förvaltningen kommer att
vara lokaliserad i Kista och i Tensta till dess lokalfrågan
är löst. Målet är att förvaltningen ska sitta samlad i
Tensta.

Jan Westerberg uttrycket en stark oro över att Spånga
kommer att "glömmas bort" i den stora Järvastadsdelen.
Han poängterade även oron över att avståndet till
förvaltningen kommer att bli större.

Presentation mailades ut i direkt anslutning till
sammanträdet.

6. Trygghetsinsatser
Victoria Callenmark gav en nulägesbild samt
presenterade upplägget av den operativa lägesbilden i
Järva.

Den operativa lägesbilden Järva ska fortsättningsvis
skickas ut till berörda parter en gång i veckan. Till
denna grupp tillhör näringslivsrådet.

Särskilda satsningar görs inom följande områden:
• Öka tryggheten och förebygga brott
• Fler personer i arbete
• Meningsfull fritid för barn och unga
• Ökad delaktighet och stöd till civilsamhället
• Stadsutveckling; miljö & klimat

7. Rapportfrån Lunda Företagsgrupp & Spånga
Jöretagareförening

Fel! Ingen text med angivet format i
dokumentet.

Håkan Rosander tog upp rapporten "Analys av
verksamhetsområdena i Stockholms stad 2022"
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Jan Wästerberg väckte återigen frågan om or~m för att
Spånga "glöms bort" och att avståndet till förvaltningen
riskerar bli större, se punkt 5.

8. Övrigt
Ingen övrig fråga.

Vid protokollet:
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Charlotte Helmersson

Justerare:

Anna Jonazon
ordförande

Jan Westerberg
justeringsman

Fel! Ingen text med angivet format i
dokumentet.


